

12天 西班牙+葡萄牙



双牙恋系列风情之旅

第一天 吉隆坡-中转城市-巴塞罗那 [机上用餐]
 集合于本公司出发前往吉隆坡国际机场，乘搭豪华班机途径中转城市飞往**巴塞罗那-西班牙**。

第二天 巴塞罗那 [午/晚]
 抵达后，前往游览**巴塞罗那**-您可在**此拍照留恋并感受这城市的艺术珍品和现代化艺术风格的杰作建筑**。接着我们即将前往令人惊叹的**圣家堂-安东尼高迪大教堂**。然后，游览风景迷人的**和平门广场、哥伦布纪念碑**-为了纪念克里斯托弗·哥伦布。午后游览**加泰罗尼亚广场、奎尔公园和西班牙广场**。晚餐后，送往酒店办理入住手续。

第三天 巴塞罗那 [早/午/晚]
 早餐后，前往城市观光并拍照留念于**利蒙锥克城堡**，一座15世纪的城堡并可以享受俯瞰着城市之外的景色。接着参观**巴塞罗那的奥林匹克体育场**建于1929年。然后，前往世界著名的**兰布拉大道**享受购物的乐趣。

第四天 巴塞罗那-瓦伦西亚-阿利坎特 [早/午/晚]
 早餐后，前往游览**瓦伦西亚**-一个属于新千禧年的创新和前卫的**建筑的城市**。还可以看到宏伟的**加泰罗尼亚宫**-建于1421年，接着拍照留念于**萨尔瓦多米格雷特钟楼和古城墙-塞拉诺斯**。午后，游览在瓦伦西亚的**艺术与科学中心**。晚餐后，送往酒店办理入住手续。

第五天 阿利坎特-格拉纳达 [早/午/晚]
 早餐后，前往南西班牙雄伟的**格拉纳达山脉之旅**-这里由摩尔人影响了城市的文物古迹。接着，参观著名的穆斯林国王建造的**雄伟的宫殿“阿罕布拉”阿-萨比卡山顶堡垒宫殿**。游览**宫殿、军事区或阿尔卡萨瓦、城市或麦地那和赫内拉利菲皇宫农业庄园**。晚餐后，送往酒店办理入住手续。

第六天 格拉纳达-塞维利亚 [早/午/晚]
 早餐后，乘车前往**塞维利亚**-这里是安达卢西亚的文化和历史古迹的发源地。抵达后，参观著名的**塞维利亚大教堂**-是欧洲第三大的教堂和世界上最大的祭坛。接着游览**圣克鲁斯区**-古老的犹太区是以画为主，这里有许多生动艳丽的色彩如画的房子。然后，游览**皇家城堡**-欧洲最古老的宫殿之一。晚餐及观赏**弗拉门戈表演**后，送往酒店办理入住手续。

第七天 塞维利亚-贝雅-里斯本 [埃斯托利尔] [早/午/晚]
 早餐后，驱车前往葡萄牙的首都**里斯本**，这里拥有迷人的景色和丰富的文化宝藏使其成为许多爱拍照者的天堂。途中停在贝雅享用午餐。抵达后，参观**热罗尼姆斯修道院**（逢星期一关闭），是为了纪念当时发现的著名旅行者教堂。接着参观**纪念碑和古老的贝伦塔**-这里也发现许多的航行起点。来到**阿尔法玛区**逛逛，这里是里斯本有着许多重要的历史景点，历史最悠久的地区，以及许多酒吧和餐馆的集聚地。

第八天 里斯本 [埃斯托利尔]-科英布拉-萨拉曼卡 [早/午/晚]
 早餐后，驱车前往**科英布拉**-葡萄牙最古老的城市以及是世界上最早的大学之一。抵达后，参观**古老的大教堂-罗马式教堂**建于12世纪，哥特式的祭坛。午后，前往**萨拉曼卡**享用晚餐。晚餐后，送往酒店办理入住手续。

第九天 萨拉曼卡-阿维拉-马德里 [早/午/晚]
 早餐后，游览联合国教科文组织世界遗产的老城市-萨拉曼卡。前往游览并沿途拍下**马约尔广场、旧市政厅、香格里拉克雷斯雷西亚、老年大学的教堂、萨拉曼卡大教堂和旧罗马桥教堂**。在这里您可享受这一带遗产城市的旅游景点。午后，驱车前往**马德里**-并在阿维拉途中停下来休息。抵达后，享用晚餐以及送往酒店办理入住手续。

第十天 马德里 [早/午/晚]
 早餐后，游览18世纪建造的宏伟的**皇宫**，现为西班牙王室的皇家礼仪国家宫。您可在**此拍照留念这雄伟的城门和气势宏伟的门面**。接着前往到**西班牙广场**和拍照留念于**塞万提斯纪念碑、唐吉珂德雕塑和西贝莱斯广场**。午后，享受购物乐趣于著名的购物街-**格兰大道**以及**卡斯特拉纳大街**。

第十一天 马德里-中转城市-吉隆坡 [早/机上用餐]
 早餐后，继续前往**拉斯罗萨斯村**，这里汇集了全球最受推崇的时尚和生活方式品牌，这些品牌一年四季以非同寻常的低价销售其错季系列。午后，送往机场途径中转城市飞返吉隆坡。

第十二天 抵达吉隆坡



团费:

出发日期:

我们有权改变顺序或修正行程，将由本公司作最后确认

12ESP-A



鴻運旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 253 2766

Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司 (173557-U) (KKKP1478)
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
 No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.
 Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118

鴻運旅遊機構(新山)有限公司
IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
 No 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi,
 JB 80400, Johor, Malaysia. (10590287) (KKKP1478-02)
 Tel: (6) 07 336 3038 Fax: (6) 07 336 3018

129 DAYS KINGDOM OF SPAIN PORTUGUESE REPUBLIC



DAY 1 KUL-TRANSIT CITY-BARCELONA (MOB)

Assemble at our company then transfer KLIA for your pleasant flight to **Barcelona - Spain** via transit city.

DAY 2 BARCELONA (L/D)

Upon arrival, discover **Barcelona**-city of artistic treasures and modern art - nouveau architecture masterpieces. The tour start with **Sagrada Familia - Antoni Gaudi's Cathedral** masterpiece. Then, visit to the **Square of the Gate of Peace** and sees the towering **Columbus Monument** - built in honor of Christopher Columbus. Continue tour to **The Plaça de Catalunya, Park Guell** and **Plaza Espana**. After dinner, proceed to check-in hotel.

DAY 3 BARCELONA (B/L/D)

After breakfast, proceed to take photos and outside views of the **Castell de Montjuic**, a 15th century fortress overlooking the city. Continue tour to **Olympic Stadium of Barcelona** built in 1929 but only used when the Barcelona Olympics was finally hosted in 1992. Next, proceed to enjoy shopping at the world famous **'Las Ramblas'**.

DAY 4 BARCELONA-VALENCIA-ALICANTE (B/L/D)

After breakfast, proceed to **Valencia** - a city with innovative and avant-garde buildings from the new millennium. Visit the magnificent **Generalidad Palace** - built in 1421. Continue tour to drive pass and photo-stops at the **El Miguelete Cathedral** and the **Gates of Serranos** - ancient walls. Then, proceed to the **Centre of Arts & Sciences** in Valencia. After dinner, proceed to check-in hotel.

DAY 5 ALICANTE-GRANADA (B/L/D)

After breakfast, travel through the majestic mountains of South Spain to **Granada** - a Moorish influenced city of heritage sites. The tour start with visit to the **'La Alhambra'** the majestic palace built by the Moslem Kings as a fortress palace on top of **Al-Sabika Hill**. Proceed to the **Palace**, the military zone or **Alcazaba**, the city or **Medina**, and the **Agricultural Estate of the Generalife**. After dinner, proceed to check-in hotel.

DAY 6 GRANADA-SEVILLE (B/L/D)

After breakfast, drives to **Seville** - heart of Andalusian culture and historical masterpiece monuments. Upon arrival, visit to the famous **Seville Cathedral** - 3rd largest church in Europe with the largest altarpiece in the world and the **Giralda Tower**. Continue tour to get view of the **Santa Cruz Quarter** - The old Jewish quarter is full of picturesque houses painted in lively colours and the **Royal Alcázar** - one of the oldest palaces in Europe. After dinner and enjoy the **Flamenco Show**, proceed to check-in hotel.

DAY 7 SEVILLE-BEJA-LISBON (ESTORIL) (B/L/D)

After breakfast, proceed to **Lisbon** - capital of Portugal via Beja. Enroute stop at Beja for lunch. Upon arrival, visit to **Jeronimos Monastery** (Closed on Monday), a church built to commemorate the famous Voyagers of the Age of Discoveries. Continue tour to see **Discoveries Monument** and the ancient **Belem Tower** - starting point for many of the voyages of discovery. Walk around **Alfama District**, the oldest district of Lisbon with many important historical attractions, as well as an abundance of Fado bars and restaurants.

DAY 8 LISBON (ESTORIL)-COIMBRA-SALAMANCA (B/L/D)

After breakfast, proceed to **Coimbra** - one of Portugal's oldest cities and one of the world's first university. Upon arrival, visit to the **Old Cathedral** - Romanesque Church built in the 12th century with a Gothic altar. Upon finished, transfer to **Salamanca**. After dinner, proceed to check-in hotel.

DAY 9 SALAMANCA-AVILA-MADRID (B/L/D)

After breakfast, discover Salamanca - a Unesco Heritage old city. Start tour with take photos of the **Plaza Mayor, Town Hall, Church of La Clerecia, University of Salamanca**, the **New Salamanca Cathedral** and the **Old Roman Bridge**. Enjoy the touristic sights of this heritage town. Transfer to Madrid - enroute stop at Avila for rest. Upon arrival, enjoy dinner and proceed to check-in hotel.

DAY 10 MADRID (B/L/D)

After breakfast, discover Madrid starts with the magnificent **Royal Palace** built during the 18th century and is now the royal ceremonial state palace for the Spanish Royal Family. Take photos of the majestic gates and imposing facades. Continue tour to the **Plaza de Espana** and takes photos at the **Cervantes Monument** and the **Sculpture of Don Quixote, Puerta del Sol**, and **Plaza de la Cibeles**. Then, visit to the **Gran Via** and the **Paseo de la Castellana** for shopping.

DAY 11 MADRID-TRANSIT CITY-KUL (B/MOB)

After breakfast, proceed to **Las Rozas Village**, home to more than 900 outlet boutiques of the world's leading fashion and lifestyle brands, for your shopping. After that, transfer to the airport for your pleasant flight home sweet home.

DAY 12 ARRIVE KUALA LUMPUR



TOUR FARE:

DEPT. DATE:

We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice

12ESP-A



鴻運旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 253 2766

Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司 (173557-U) (KKKP4266)
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
 No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.
 Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118

鴻運旅遊機構(新山)有限公司
IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
 No 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi,
 JB 80400, Johor, Malaysia. (1059028T) (KKKP1478-02)
 Tel: (6) 07 336 3038 Fax: (6) 07 336 3018